



HEBE HAVEN YACHT CLUB
白沙灣遊艇會

9 January 2025

Notice to Members: Pet Management on Club Premises

We would like to bring to your attention a crucial policy regarding pet management on our premises. In order to maintain a safe and enjoyable environment for all our members and their pets, it is mandatory that all pets are kept on a leash at all times while on club grounds. This policy is established for several important reasons:

1. **Safety of All Members:** Keeping dogs on a leash prevents unexpected interactions that might lead to accidents or injuries. It ensures that both dog owners and other members feel secure while enjoying the club facilities.
2. **Respect for Other Members and Their Pets:** Not all members may feel comfortable around dogs, and some pets may react unpredictably to other animals. Leashing your dog helps in maintaining a harmonious environment where everyone can feel at ease.
3. **Protection of Club Property:** Unleashed dogs may cause unintentional damage to club property. Leashing helps in preserving the beauty and integrity of our club grounds.

We appreciate your cooperation and understanding in this matter. By following this policy, you are contributing to a safe, respectful, and enjoyable experience for all our members and their pets. Thank you for your attention to this important matter.

Best regards,

Billy Ng

General Manger (Acting)

The Hebe Haven Yacht Club Limited



HEBE HAVEN YACHT CLUB
白沙灣遊艇會

會員通告：會所場所內的寵物管理

尊貴的會員：

我們想提醒各位會員一項關於會所寵物管理的重要規定。為了確保所有會員及其寵物的安全和愉快的環境，本會要求會員確保其寵物在會所範圍場內需時刻保持繫繩狀態。該規定基於以下幾個重要原因：

1. **會員的安全：**繫繩可以防止意外接觸，避免可能導致的事務或傷害。確保遛狗者和其他會員在享受會所設施時感到安全。
2. **尊重其他會員及其寵物：**並非所有會員都對寵物如狗隻感到舒適，一些寵物可能對其他動物有不可預測的反應。繫繩有助於維持一個和諧的環境，讓人人都能感到自在。
3. **保護會所設施：**未繫繩的狗隻可能會無意中對周邊設備造成損害。繫繩有助於保護會所場地的美觀和完整性。

感謝你的合作和理解。遵守這規定將有助於為所有會員及其寵物提供一個安全、互相尊重及愉快的體驗。

吳天生
總經理(代任)
白沙灣遊艇會
2025年1月9日